
   

  

 

 

 

 

 

 

 

 

Generalforsamling i FaSAM 

31. maj 2021 kl. 116.00 – 18.00 

Afholdes på Bautahøj kursuscenter 

Bautahøjvej 39, Jægerspris 

 
1. Velkomst ved formand Charlotte Bisgaard (CB) 

CB byder velkommen  

 

2. Bette  Lundh  Rønnov (BL) blev valgt som dirigent. 

Generalforsamlingen er rettidigt annonceret.  

 

3. Dagsorden er godkendt 

 

4. Bestyrelsens beretning 

CB fremlægger bestyrelsens beretning.  

Bestyrelsens beretning er vedhæftet referatet. Fremlægger bestyrelsens beretning, og tager imod 

spørgsmål.  

Der stilles spørgsmål til indsatsen for 2021. Spørgsmålet besvares under eventuelt. 

Endvidere spørges hvor mange medlemmer, der er i FaSAM. Der er 30 medlemmer, der har betalt 

kontingent i 2021. 

 

5. Fremlæggelse af regnskab v/Bette Lundh Rønnov (BL) 

BL gennemgår regnskabet. 

Der er en stor post i regnskabet på 15.234, hvilken dækker FaSAMs jubilæumsreception afholdt i 

foråret 2020. 

Årets resultat er plus 22.092,00 kr., hvilket især skyldes, at rejseaktivitet ikke har været mulig 

grundet corona. FaSAMs egenkapital udgør nu 43.550,-  

Regnskabet for 2020 bliver godkendt på generalforsamlingen.  

 

6. Godkendelse af budget 2021, herunder kontingentfastsættelse v/Bette Lundh 

 



 

 

Det forventes, at der i 2021 vil være mindre rejseaktivitet grundet corona. Derimod afsættes et lidt 

større beløb til bestyrelsens arbejde i 2021, da man forventer at mødes i forbindelse med 

bestyrelsesmøder og samarbejde med DSR. 

Kontingent fastholdes på 300 kr. 

 

7. Valg til bestyrelsen 

8. Julie Staun ønsker genvalg og bliver valgt. Lotte Falck og Elisabeth Lundholm stopper i bestyrelsen. 

Der er ingen nye bestyrelseskandidater. 

Bestyrelsen består fremadrettet af Charlotte Bisgård, Julie Staun og Bette Lundh Rønnov. 

Tidligere bestyrelsesmedlem Lotte Falck deltager i 2021 i uddannelsesmøder med DSR, når 

bestyrelsen ønsker det. 

 

9. Eventuelt 

Bestyrelsen fastholder, at man vil arbejde på at få en uddannelse for arbejdsmiljøsygeplejersker op 

at stå (i samarbejde med DSR).  

 

Bestyrelsen vil igen tage fat i DSR og beskrive, at det er presserende at få gang i planerne. Særligt 

fokus er at overbevise Sundhedsstyrelsen om, at Danmark har behov for en specialistuddannelse.  

 

Et af de tungeste argumenter i forbindelse med den fremtidige uddannelse er 

arbejdsmiljøsygeplejerskernes rolle i fastholdelse af medarbejdere på det danske arbejdsmarked. 

”Dansk Industri” og ”Metal” har over for FaSAM givet udtryk for, at de kan se formålet med en 

specialist uddannelse for arbejdsmiljøsygeplejersker. 

 

FaSAMs overlevelse afhænger af rekruttering af nye medlemmer. Det der skaber sammenhold og 

videndeling i FaSAM er, at medlemmerne står på et fælles vidensgrundlag, hvilket kun kan skabes, 

når der etableres en uddannelse for arbejdsmiljøsygeplejersker. 

 

 

Referent Lotte Falck 

 

 


